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برنامه تلویزیونی »رو به راه« با محوریت نمایش آخرین وضعیت حمل و نقل جاده ای در ایام منتهی 
به اربعین حسینی از شبکه یک سیما پخش می شود. برنامه »رو به راه« در قالب یک سفرنامه تصویری 
به موضوع اقدامات سازمان راهداری و حمل  و نقل جاده ای  برای خدمت رسانی شایسته به زائران اربعین 
حسینی در زمینه فعالیت های راهداری می پردازد. همچنین این برنامه به بهبود و ایمن سازی محورهای 
منتهی به مرزهای اربعین، تجهیز و بهسازی پایانه های مرزی، تامین ناوگان برای جابجایی زوار و دیگر 
تمهیدات پیش بینی شده در این بخش می پردازد. برنامه »رو به راه« در 10 قسمت 1۵ دقیقه ای هر شب 

از شبکه یک سیما قبل از خبر ساعت 19 پخش می شود./مهر

مجموعه تلویزیونی »ســواد یاران« به کارگردانی عبدالرضا فیروزان با هدف پرداختن به ابعاد مهم 
ریشه کنی بی سوادی به زودی روی آنتن شبکه آموزش می رود. 

»سواد یاران« در ۳0 قســمت 20 دقیقه ای در گروه آموزش های رسمی شبکه آموزش با مشارکت 
سازمان نهضت سوادآموزی تولید شده است. در هر قســمت این مجموعه به یکی از معضلات و تبعات 
بی سوادی در جامعه پرداخته می شــود و در ادامه از همه اقشار جامعه دعوت می شود تا برای آموزش و 
تشویق افراد بی سواد، به سهم خود همیاری کنند. محمد فیلی، بازیگر پیشکسوت که اخیراً درگیر بیماری 

بود با بهبود حالش در این مجموعه بازی کرده است. /ایسنا

سواد یاران به زودی در شبکه آموزشروبه راه در شبکه یک سیما

محمدرضا شفیعی تهیه کننده ســریال »بازپرس« در پی اعلام 
مرکز تحقیقات سازمان صداوسیما در خصوص دستیابی به عنوان 
پربیننده ترین ســریال ســیما، در گفت وگو با شــبکه خبر درباره 
شکل گیری و ساخت سریال »بازپرس« عنوان کرد: در چندین سال  
متمادی به خصوص در دیدارهای مســولان قوه قضاییه با رهبری 
معظم، ایشان تاکید داشتند که بازتاب اقدامات قوه قضاییه در رسانه ها 
باید کاری هنرمندانه باشد و اساســا این کارهای بزرگی که در قوه 
قضاییه اتفاق می افتد، انعکاس رسانه ای درستی در بین مردم ندارد و 

قوه قضاییه از چهره رسانه ای خوبی برخوردار نیست.
تهیه کننده »گیل دخت«، ضمن بیان اینکه کار تحقیقاتی برای 
»بازپرس« حدود دو سال طول کشید، اظهار کرد: نگاه مان این بود 
که این سریال با پرونده اقتصادی شروع شود چرا که پیش تر در سینما 
و تلویزیون روی پرونده های امنیتی و جنایی آثاری ساخته شده بود، 
اما موضوع اقتصادی هم موضوع روز جامعه بود و هم در نوع خودش 

در سینما و تلویزیون بدیع بود.
محمدرضا شــفیعی درباره واقعــی بودن پرونده های ســریال 
»بازپرس« گفت: پرونده اصلی برگرفته شده در سریال »بازپرس«، 
پرونده بانک سرمایه و صندوق فرهنگیان است که احکامش نیز صادر 
شده و امورش در حال انجام است. به تبع آن، چند پرونده اقتصادی 
بزرگ دیگر را نیز مطالعه کردیم. قصه پردازی و ساخت سریال یک 
مرحله است اما در سریال هایی که مبتنی بر واقعیت هاست مرحله 

تحقیقات مهم است. هر دســتگاهی نه فقط قوه قضاییه به این 
راحتی حاضر نیست اطلاعات نابش را در اختیار قرار دهد، اما این 
اتفاق در قوه قضاییه نیفتاد و انصافا خود رییس قوه و رییس مرکز 
رسانه این نهاد پای کار بودند و ما توانستیم با بازپرس ها و قضات 

این پرونده ها مفصل صحبت کنیم.

تهیه کننــده »وضعیت ســفید« اذعــان داشــت: در بعضی از 
رسانه ها خواندم نوشــته بودند که در قصه های سریال اغراق شده 

اســت، من معتقدم نه تنها اغراق نشــده بلکه 
ما بســیاری از واقعیت هــا را نگفتیم برای 

اینکه نمی توانستیم بگوییم و اصلا صلاح 
هم نبود بگوییــم، چرا که ممکن بود 
ترویجی باشد تا تذکری. موضوعات 
اخلاقی ســنگین در ایــن پرونده ها 
وجود داشــته است که شــما در 

»بازپرس« نمی بینید.
او درباره پرداخت به پرونده 

یک تهیه کننده ســینما 

در »بازپرس« گفت: برخی از مجرمین پرونده بانک سرمایه دستی 
در سینما داشــتند که همین امر باعث شده بود که بیشتر برجسته 
و دیده شود و البته جذابیت های دراماتیک بیشتری هم داشت. اما 
محکم عرض می کنم که آنچه در »بازپرس« وجود دارد، لزوما همه 
آن چیزی نیست که در پرونده بانک سرمایه و صندوق فرهنگیان 
وجود داشــته و برگرفته از چنــد پرونده اقتصادی اســت. این 
تهیه کننده سینما و تلویزیون ادامه داد: ما در سریال »بازپرس«، 
بازپرس متخلف داریم که پیش از این چنین چیزی وجود نداشته 
است و اصرار داشتیم باید خدمات در کنار نقص ها به مردم گفته شود 
تا هم باورپذیر باشد و هم تذکری باشد برای خود قوه قضاییه. همین 
جا باید تشــکر کنم از شخص رییس قوه 
قضاییه که خودشان به این موضوع ورود 
کردند.  شــفیعی در پایان درباره انتخاب 
عوامل و بازیگران بیان داشت: مثل همه 
کارهای ما، بازیگران حرفــه ای در کنار 
بازیگران جدید و جوان دیده می شوند 
اما کار ســخت ما انتخاب درســت 
کاراکتــر »بازپرس« بود. شــاید 
گفتن اش بد نباشــد که بازیگر 
نقش بازپرس کــه بازیگر اصلی 
ســریال بود، به عنوان آخرین 
نفر انتخاب شد چون برای مان 
مهم بود که انتخابی دقیق باشد 
و خدا را شــاکرم که با انتخاب 
آقای قصابیان، انتخاب درست و 

متفاوتی صورت گرفت./صباخبر

محمدرضا شفیعی تهیه کننده سریال بازپرس:

بسیاری از واقعیت ها را نگفتیم


